
Ungdomsmøde i Haslev d 16/11-2019 
 

Deltagere: Jesper Nielsen, D.Ke.F, Margit Kolfach, JKU, Kim Hansen, SKU og Charlotte Schmidt, 
FKU.  Linda Bille KKU. 
 
Jesper åbner mødet med at fortælle om dagsorden på mødet, som var som følger: 
1)det tyske forslag vedr Ungdomslandskampen vedr U14,U18,U23. 
2) Budget 2020(herunder Kørsel)  
3) Evt 
 
Under punkt 1 snakkede vi om det tyske forslag, fra det teknisk møde under landskampen d 5/10, 
som går ud på at vi vil gå over til at spille 1 U14 landskampe (mix hold 6 spillere 3 piger, 3drenge).  
2 U18 Landskampe (6 piger, 6 drenge) og 1 U23 landskampe (mix hold 6 spiller 3 Piger, 3 drenge). 
Dette synes vi i det danske ungdomsudvalg er et rigtig godt forslag til en fremtidig måde at spille 
ungdomslandskampe på, Jesper tager det med på HB Møde 12/1-2020 i håb at det bliver vedtaget i 
både Danmark og Tyskland, da vi på nuværende tidspunkt fortsat har mangel på spillere i denne 
aldersgruppe, og så kan det være en måde at fastholde spillere på i alderen 18-23, da det på 
nuværende tidspunkt, kan være svært at fastholde denne aldersgruppe, da de har svært ved at slå 
igennem/ at begå sig i de voksne rækker og derfor stopper til kegler. 
 
Under punkt 2 snakkede vi om hvordan vi fortsat kan overholde vores budget i 2020, med hensyn 
til unionskampe og DM. Da vi på nuværende tidspunkt, har en udfordring med at det busselskab vi 
bruger til vores arrangementer på Sjælland og i København. simpelethen er blevet for dyr i forhold 
til vores budget, og at der lykkelig vis er kommet nogle flere ungdomsspillere i Haslev og at det 
derfor også fremover kan blive vanskeligt at kører i private biler fra Sjælland til vores 
arrangementer. Vi snakkede derfor om, at vi i fremtiden ville bestille en bus uden Chauffør, da det 
ville være noget billigere end at kører i bus med chauffør, vi blev enige om at Kim jo kunne køre 
bussen, når vi skal til Fyn/Jylland, da han har erhvervskørekort til bus og at vi kunne hører Mikkel 
Hs far Per om han ville kører bussen, når vil skal til Sjælland/København, vi vil undersøge på om 
dette kan lade sig gøre indenfor vores budget rammer i fremtiden. 
 
Under punkt 3 havde Margit noget hun gerne ville snakke om vedr DM i Skjold 2020, da der jo er 6 
Bane i Skjold/Kolding forslog Margit at vi til DM 2020 spiller over alle 6 Baner og at da derfor kun 
ville gå 6 videre til Finalerunden i de respektive rækker mod 8 på nuværende tidspunkt, dette 
forslag blev der taget rigtig godt i mod på mødet, Jesper tager det med på HB mødet d 12/1, da det 
jo kræve en regel ændring i spillereglerne for DM.  
 
Da der ikke være mere under evt Takkede Jesper for et godt møde. 

 
Refarent Jesper Nielsen 
 


